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Abstract (en)
A rotating transformer is proposed in which the winding(s) W I associated with the stationary side and the winding (W III) associated with the rotating
side are coupled to one another in a known manner by the magnetic flux in a magnetic circuit composed of a core (1) and an air gap (3). In known
rotating transformers, the core is in two parts. The interface between the core halves produces an air gap, the width of which is determined by the
distance between the core halves. This is subject to tolerances and is variable during the rotation of the one transformer side in relation to the other
side. In contrast, the invention provides a rotating transformer with an air gap of constant width which is independent of the rotation and production
tolerances and with likewise unaffected coupling between the windings W I - W III by the use of an only one-part core 1 in conjunction with a special
arrangement of the windings (W I - W III). As a result, the signal and energy transfer from the one side to the other can be controlled and regulated
precisely from the stationary side. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Rotationsübertrager vorgeschlagen, bei dem die zur stillstehenden Seite gehörende(n) Wicklung(en) W I und die zur rotierenden Seite
gehörende(n) Wicklung (W III) durch den magnetischen Fluß in einem magnetischen Kreis aus einem Kern (1) und einem Luftspalt (3) in bekannter
Weise miteinander gekoppelt sind. Bei den bekannten Rotationsübertragern ist der Kern zweiteilig. Die Schnittstelle zwischen den Kernhälften
ergibt einen Luftspalt, dessen Breite durch dem Abstand zwischen den Kernhälften gegeben ist. Dieser ist toleranzbedingt und unter der Rotation
der einen Transformatorseite bezüglich der anderen veränderlich. Demgegenüber schafft die Erfindung durch Verwendung eines nur einteiligen
Kernes 1 in Verbindung mit einer besonderen Anordnung der Wicklungen (W I - W III) einen Rotationstransformator mit einem von der Rotation und
Fertigungstoleranzen unabhängigen Luftspalt konstanter Breite und ebenso unbeeinflußter Kopplung zwischen den Wicklungen W I - W III. Dadurch
kann die Signal- und Energieübertragung von der eine Seite zur anderen von der stehehenden Seite her genau gesteuert und geregelt werden.
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